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Protokoll vid möte 2023-09-06
Mötestid: 17:15-19:00
Plats: TP43

1. Mötets öppnande Jonas Larsson öppnade mötet.

2. Val av justerare
Sarah Bohman Axelsson och Agaton Långh
valdes till justerare.

3. Mötets behöriga utlysande Mötet var behörigt utlyst.

4. Adjungeringar

Amanda Svensson
Elin Neander
Fanny Lundgren Hamrebjörk
Ida Hagsten

5. Fastställande av
föredragslista

Föredragslistan godkändes.

6. Närvaro från styrelsen

Jonas Larsson
Lisa Norén
Anthony Fredriksson
Sarah Bohman Axelsson
Carl Sundquist
Henrik Andersson
Johanna Lindberg
Agaton Långh
Stina Andersson

7. Projektledare LOGIN
Sarah: Mässgruppen har kommit i gång, bland
annat bokat lokal för bankett. Företag på gång.

8. General Familjen
Amanda: Öppnar ansökan för babygeneral och
babykassör. Behöver datum för höstmöte.
Bokat lokal för sittning den 10 november.

9. Festerichefer

3Cant Elin: Femmans fest – 14 oktober på
Harrys. Fest med ED sektionen och MT
sektionen som planeras av 3Cant.
Kontraktsförslag finns som bland annat
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innehåller att sektionen kommer att faktureras
och 3Cant tar hand om biljettförsäljning och
övrig planering. En specifik budget kommer
snart. Förra året delades kostnaden
procentuellt per sektion. Vad vi vet om förra
året så verkar det som att sektionen sponsrade
med pengar för att sänka biljettpriset och sedan
tillkom andra omkostnader. I år förväntas totalt
cirka 70 personer delta. Förra året blev det cirka
170 kr/person. 3Cant ska snart börja planera för
Halloween.
(Logistiksektionen har 3000 kr budgeterat för
femmans fest.)
Escort Ida: Planerar Herrsittning den 14 oktober
och biljetter förväntas säljas veckan innan.

10. Eloise

Fanny: Pratat med Nora om att hoppa in i Rosa
Veckan med bland annat pub. Nyligen fått reda
på Quintek där Eloise kan få betalt för att vara
med och synas, ska kollas upp mer. Just nu
planeras grillkväll till nästa vecka med alla
LinTek tjejer med Mette och Nora där även GDK
bjuds in. Till grillkvällen tar man med egen mat,
en backupplan finns för regn. I Eloise är det
totalt 5 st i styrelsen.

11. Event

Stina: Logistik pub 21 september.
Marknadsföring för pubben börjar nästa vecka,
onsdag. Syjunta på/innan puben.
Rekommendation från förra året är att ta bort
mattor i puben innan syjuntan.

12. Kassör

Anthony: 18 st ovvar sålda vilket är lägre än
tidigare år. Just nu har det blivit ungefär 10500
kr intäkter för ovvar, märken och väskor. Förra
året var intäkterna cirka 43 000 och utgifter på
20000 så det ligger bra till just nu. Ovvar ska
också säljas under puben.
Information om ovveinvigning är oklar.
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13. Info & PR
Post vakant, Jonas svarar: Posten är vakant men
Jonas ansvarar tills vidare. Fokus just nu är en
konsekvent användning av grafisk profil.

14. Alumniansvarig
Henrik: Börjar få koll på rollen och ska kontakta
alumner för lunchföreläsningar.

15. Näringslivsansvarig

Carl: Mejl från Superproof (8 juni) som hävdar
att de brukar ha text på hemsidan som vi får
ekonomisk kompensation från. FOI har mejlat
om exjobbskataloger som vi kan dela ut mot
ekonomisk kompensation. Mejl från Framtids
Träffen vilket är en aktivitet för
näringslivsansvarig.
Jonas har lagt upp annonserna och har troligtvis
fått samma mejl. Läxhjälp och MyNanny har
samma avtal. Det ska ligga som artiklar, inte
annonser men just nu finns det i alla fall på
sidan. Förslag finns för att göra en nyhetssida.

16. Arbetsmiljöombud

Johanna: Inget har kommit in till amo än vilket
kan bero på att folk inte vet vem/vad amo är.
Önskemål finns om att synas mer. Ska träffa
andra amo imorgon.
Förslag – Göra en länk eller ett formulär på
hemsidan. Just nu finns en lapp på
anslagstavlan.

17. Ordförande

Jonas: Försöker starta i gång allt. Framför allt
ornda med ovvar, väskor och pub. Har fixat
mejladresser till Eloise mm. Ska på
ordföranderåd.
Lisa: Försöker komma igång. Ska på möte
imorgon med LinTek.

18. Rekrytering

Agaton: Fått info om populärvetenskaplig vecka i
oktober, ungefär som en mässa för
gymnasieelever på campus Valla där sektionen
kan marknadsföra sig.
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19. Studienämndsordförande

Elsa: -
Info från Jonas: Försöker få in
klassrepresentanter från alla klasser med målet
att alla klasser ska ha någon form av
kontaktperson. Just nu finns ingen snorf för
kandidatprogrammen och heller inga vice snorf.

20. Val av datum Höstmöte

Höstmötet ska hållas innan 30 november.
Styrelsens förslag är 23 november. Familjen vill
gärna ha det tidigare.
Beslut om att hösmötet ska hållas den 2
november.

21. Övriga frågor

Vad vet vi om ovveinvigning: Inte mycket info om
årets ovveinvigning. Det var ett lyckat, stort,
event förra året och vi vill ha det gemensamt
med andra om möjligt. Feedback från förra året
är att det var väldigt många stationer, lite för
jobbigt/länge. Förslag om att vissa
föreningar/festerier/fadderier kan ha stationer
tillsammans för att kunna ha ett stort event
som blir något kortare.

22. Att göra till nästa möte

Jonas: Lämna ovvar på tryck. Inventering förråd.
Fixa med marknadsföring.
Lisa: Hjälpa Jonas.
Anthony: Ordna med pengar till Familjen. Lämna
ut ovvar.
Sarah: Arbeta vidare med mässan. Bestämma
datum för event. Inväntar sista guldföretagen.
Elsa: -
Carl: Svara på mejl. Kolla vidare på att göra ett
utskott. Försöka ta fram lite datum. Jobba med
Henrik.
Henrik: Jobba med Carl. Kolla alumnilistan. Ta
lite av Info & PR ansvaret.
Johanna: Ska på amo möte och sen se vad som
händer.
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Agaton: Kolla mer på populärvetenskapliga
mässan. Försöka få i gång ett utskott. Börja
kolla på Logistikveckan och eventuellt
Logistikresan.
Stina: Försöka få ihop ett utskott. Planera inför
pubben. Ta kontakt med Trappan.

23. Nästa möte
Nästa träff:
Nästa lunchmöte är: 2023-09-13
Nästa kvällsmöte är: 2023-09-20

25. Mötets avslutande Jonas Larsson avslutade mötet.

Protokoll fört av: Justering:

Lisa Norén Jonas Larsson

…………………………………… …………………………………….

Sarah Bohman Axelsson

……………………………………

Agaton Långh

……………………………………
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